

中山大學菁英博士生入學獎助學金常見問題

FAQ for the National Sun Yet-sen University Elite Doctoral Student Scholarship

問一	如何獲知中山大學菁英博士生入學獎助學金法規要點辦法?
Q1.	How do I get information about the “Elite Doctoral Student Scholarship”?
答一	請參閱本校網頁資訊： https://exam-oaa.nsysu.edu.tw/p/412-1065-8651.php?Lang=zh-tw
A1.	Please refer to our webpage for the “Guidelines Governing Scholarship Applications for Outstanding International Students at National Sun Yat-sen University.” https://exam-oaa.nsysu.edu.tw/p/412-1065-8651.php?Lang=zh-tw
問二	如何申請中山大學菁英博士生入學獎助學金?
Q2.	How do I apply for the “Elite Doctoral Student Scholarship”?
答二	每學期由教務處通知各學系辦公室何時得開放申請獎學金，請聯絡您所屬的學系辦公室，各系聯絡方式請參考本校網頁資訊： https://www.nsysu.edu.tw/p/412-1000-88.php?Lang=en
A2.	Please contact the office of your department or institute. You can find the contact information on the webpage: https://www.nsysu.edu.tw/p/412-1000-88.php?Lang=en To apply for the “Elite Doctoral Student Scholarship”, please refer to your department office first before asking the responsible person of the Office of Academic Affairs.
問三	尚未收到獎學金的匯款通知，該怎麼辦?
Q3.	What can I do if I don't get the notification of the scholarship remittance?
答三	請聯絡您所屬的學系辦公室，各系聯絡方式可參考本校網頁資訊： https://www.nsysu.edu.tw/p/412-1000-88.php?Lang=en
A3.	Please contact the office of your department or institute. You can find the contact information by the webpage: https://www.nsysu.edu.tw/p/412-1000-88.php?Lang=en
問四	如何獲知中山大學其他學生獎學金資訊?

Q4.	How to get the information for other scholarships?
答四	請參閱本校網頁資訊（全校及各學系獎助學金資訊）：
A4.	https://exam-oaa.nsysu.edu.tw/p/412-1065-8651.php?Lang=zh-tw Please refer to the webpage for NSYSU Scholarships: https://oia.nsysu.edu.tw/p/412-1308-20732.php?Lang=en